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 Συνεδριάσεως του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Ρεθύµνης

Θέµα: «Έγκριση οικονοµικής διαχείρισης – οικονοµικών καταστάσεων και έκθεσης Οικονοµικής

Επιτροπή χρήσεως 2014 του ∆ήµου Ρεθύµνης»

Η συνεδρίαση  έγινε  στις 24.02.2016, ηµέρα Τετάρτη και ώρα 14:00, στην αίθουσα του ∆ηµαρχείου, υπό την
Προεδρία  του  Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  κ.  Σκορδίλη  Γεωργίου,  αφού  επεδόθη  η  µε  αρ.
5/19.02.16 πρόσκληση προς όλα τα µέλη του ∆.Σ. και τους Προέδρους – Εκπροσώπους των ∆ηµοτικών και
Τοπικών Κοινοτήτων.

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ
1. ΑΓΡΙΜΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 1. ΛΑΧΝΙ∆ΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ
2. ΑΛΕΦΑΝΤΙΝΟΣ ΜΙΝΩΣ 2. ΜΑΛΑΣ ΑΓΓΕΛΟΣ
3. ΓΕΩΡΓΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 3. ΠΑΠΑ∆ΑΚΗΣ – ΠΙΑΤΑΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
4. ΗΛΙΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 4. ΣΥΡΙΑΝΟΓΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
5. ΘΕΟ∆ΩΡΑΚΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 5. ΠΑΛΑΦΟΥΤΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
6. ΚΙΑΓΙΑΣ ∆ΡΑΚΟΣ 6. ΣΤΕΦΑΝΑΚΗΣ ΠΕΤΡΟΣ
7. ΚΟΝΤΑΞΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 7. ΒΟΥΡΒΑΧΑΚΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ
8. ΚΟΥΤΣΑΛΕ∆ΑΚΗ ΕΙΡΗΝΗ 8. ΜΑΝΟΥΣΟΓΙΑΝΝΗΣ ΜΑΝΟΥΣΟΣ
9. ΛΕΛΕ∆ΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ
10. ΜΑΘΙΟΥ∆ΑΚΗΣ ΞΕΝΟΦΩΝΤΑΣ
11. ΜΟΤΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
12. ΜΠΙΡΙΚΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
13. ΜΠΙΡΛΙΡΑΚΗ – ΜΑΜΑΛΑΚΗ ΘΕΟΠΙΣΤΗ
14. ΠΑΠΑ∆ΟΥΡΑΚΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
15. ΠΕΤΡΑΚΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
16. ΣΑΜΨΩΝ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
17. ΣΠΑΝΟΥ∆ΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
18. ΤΣΙΜΠΙΣΚΑΚΗΣ ΜΑΤΘΑΙΟΣ
19. ΤΣΙΟΜΠΙΚΑΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ
20. ΧΡΙΣΤΟΥΛΑΚΗΣ ΟΘΩΝΑΣ
21. ΝΙΝΟΣ ΘΟ∆ΩΡΗΣ
22. ΓΑΪΤΑΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
23. ΚΕΧΑΓΙΑ∆ΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
24. ΚΡΕΒΑΤΣΟΥΛΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
25. ΜΑΡΙΝΑΚΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ
26. ΜΠΟΤΟΝΑΚΗΣ ΜΠΟΤΟΝΗΣ
27. ΦΟΥΡΦΟΥΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
28. ΧΑΜΟΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ
29. ΑΝ∆ΡΟΥΛΑΚΗΣ ΜΙΧΑΗΛ
30. ΠΟΛΟΠΕΤΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
31. ΣΤΑΡΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
32. ΠΕΤΡΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ

    Παρόντες  Πρόεδροι  –  Εκπρόσωποι  Τοπικών  &  ∆ηµοτικών  Κοινοτήτων: Γαβαλάς Ιωσήφ –  Τ.Κ.  Αγίου
Κωνσταντίνου,  Κοτζάµπασης Νίκος – Τ.Κ.  Αµνάτου,  Κλαψινός Ανδρέας – Τ.Κ Γερανίου,  Μπροτζάκη Ασπασία – Τ.Κ.
Πρίνου, Μυλωνάς Σταύρος – Τ.Κ. Ρουσσοσπιτίου και Βαρδάκης Ανδρέας – Τ.Κ. Σαϊτούρων.
    Παρόντος  του  ∆ηµάρχου  Ρεθύµνης  κ.  Μαρινάκη  Χ.  Γεωργίου,  της  ∆/ντριας  των  Τεχνικών  Υπηρεσιών  &
Πολεοδοµίας  του ∆ήµου κας Κελέκη Γεωργίας,  της ∆/ντριας  Οικονοµικών Υπηρεσιών του ∆ήµου κας Καλογεράκη
Στυλιανής και της ∆ηµοτικής Υπαλλήλου κας Γαργερού Ελευθερίας, για την τήρηση των πρακτικών.
     Ο κ.Πρόεδρος  αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη  απαρτία  και υπενθύµισε  ότι,(σύµφωνα  µε  την 50α/91

απόφαση του ∆.Σ), τα πρακτικά θα τηρούνται συνοπτικά µε τρόπο σαφή και ακριβή και παράλληλα  θα τηρούνται  οι
µαγνητοταινίες των συζητήσεων που θα είναι προσιτές σε κάθε ενδιαφερόµενο, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης,
προς συζήτηση του 1ου και µοναδικού θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

Σκεπτ: 120
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     Ο  κ.  Πρόεδρος  ανακοίνωσε  το  θέµα  «Έγκριση  οικονοµικής  διαχείρισης  –  οικονοµικών

καταστάσεων  και  έκθεσης  Οικονοµικής  Επιτροπή  χρήσεως  2014  του  ∆ήµου  Ρεθύµνης» και
έθεσε  υπόψη  του  Συµβουλίου  τις  υπ'  αρ.  418/15  και  126/16  αποφάσεις  της  Οικονοµικής
Επιτροπής και τις συνηµµένες οικονοµικές καταστάσεις.

Ο κ. Σπανουδάκης  είπε ότι πρόκειται για ένα πολύ σηµαντικό  θέµα και γι'  αυτό  ο νοµοθέτης
όρισε να συζητείται ως µοναδικό θέµα στην ηµερήσια διάταξη, και συµπλήρωσε ότι θα πρέπει η
συζήτησή  αυτή  να  αποτελεί  γιορτή  για  ένα  ∆ήµο,  όταν  από  τον  Ισολογισµό  και  από  τα
αποτελέσµατα χρήσης διαφαίνεται µια σταθερά βελτιούµενη οικονοµική θέση του ∆ήµου και όταν
από  την  έκθεση  του  τακτικού  ελέγχου  δεν  προκύπτουν  θέµατα  ελλείµµατος  ή  κακοδιαχείρισης.
Όπως είπε, σε µια έκθεση τακτικού ελέγχου σαφώς υπάρχουν και παρατηρήσεις, οι περισσότερες
εκ των οποίων όµως άπτονται συνήθως στη σωστή εφαρµογή της λογιστικής επιστήµης. Βεβαίως,
συνέχισε ο κ. Σπανουδάκης, τίθενται και άλλα θέµατα σηµαντικότερα και για τα οποία πρέπει να
υπάρχει ειδική αντιµετώπιση από τη διοίκηση του ∆ήµου.

Ο κ. Σπανουδάκης είπε ότι σκοπός των παρατηρήσεων του τακτικού ελέγχου είναι η βελτίωση
και  ο  εκσυγχρονισµός  των  ελεγχόµενων  µονάδων  και  το  σηµαντικό  είναι  ότι  οι  περισσότερες
έχουν  εντοπιστεί  από  τη  διοίκηση  και  την  υπηρεσία  και  έχουν  ήδη  ξεκινήσει  ενέργειες  για  την
βελτίωση αυτών των κενών.

Στη συνέχεια, ο κ. Σπανουδάκης αναφέρθηκε στους απολογιστικούς πίνακες και, αναφορικά µε
τα υψηλά ποσοστά των εσόδων, είπε ότι το συµπέρασµα που µπορεί κάποιος να εξάγει είναι ο
βαθµός υλοποίησης και ακρίβειας σύνταξης των προϋπολογισµών των ∆ήµων, η καλή ταµειακή
ρευστότητα  και  η  αποτελεσµατικότητα  του  Τµήµατος  Εσόδων.  Όσον  αφορά  το  κοµµάτι  των
εξόδων,  ο  κ.  Σπανουδάκης  µίλησε  για  το  υψηλό  ποσοστό  των  λειτουργικών  δαπανών  και  το
αντίστοιχο  χαµηλό  στις  επενδύσεις,  το  οποίο  οφείλεται  στο  γεγονός  ότι  χρήµατα  που  είχαν
προϋπολογισθεί  δεν  ήρθαν  µέσα  στη  χρήση,  αλλά  και  γιατί  η  ένταση  του  ∆ήµου  δόθηκε  στα
συγχρηµατοδοτούµενα έργα, µε αποτέλεσµα να µείνουν τα χρήµατα που υπήρχαν εξασφαλισµένα
για  τα  έργα  του  Τεχνικού  Προγράµµατος  και  τα  οποία  θα  υλοποιηθούν  φέτος.  Επίσης,  ο  κ.
Σπανουδάκης  αναφέρθηκε  σε  συγκεκριµένα  σηµεία  του  Ισολογισµού,  λέγοντας  ότι  από  αυτά
προκύπτει ένας δείκτης υγείας και ρευστότητας στη λειτουργία του ∆ήµου. 

Η κα Καλογεράκη εν συνεχεία αναφέρθηκε στα βασικά οικονοµικά στοιχεία του απολογισµού και
του ισολογισµού, αναλύοντας τους πίνακες εσόδων και εξόδων ανά κατηγορία και παρουσιάζοντας
το ενεργητικό – παθητικό του Ισολογισµού, ενώ είπε ότι ο ∆ήµος παρουσιάζει πλεόνασµα χρήσης
799.572 € και εξήγησε στο Σώµα πως προέκυψε αυτό.

Η κα Χρυσανθοπούλου, ορκωτός ελεγκτής, είπε ότι ο ∆ήµος Ρεθύµνης αρχίζει πραγµατικά τα
τελευταία  δύο  χρόνια  να  γίνεται  σηµαντική  οικονοµική  οντότητα,  µε  θετικά  λειτουργικά
αποτελέσµατα. Όπως είπε, ο  ∆ήµος  Ρεθύµνης  κυνήγησε τα έσοδα  και εισέπραξε πάρα  πολλά,
πέρα από τις κρατικές χρηµατοδοτήσεις, οι οποίες µειώθηκαν δραµατικά. Αξιοποίησε τους νόµους
και αντιµετώπισε τον δανεισµό του και τις µεγάλες υποχρεώσεις που ανέλαβε ως Καλλικρατικός
∆ήµος, πέρα και πάνω από την οικονοµική του δυνατότητα. Έχει πλεόνασµα ταµειακό και αυτό
είναι  πολύ  σηµαντικό  στην  οικονοµική  κρίση  που  υπάρχει.  Τα  τελευταία  χρόνια,  συνέχισε  η  κα
Χρυσανθοπούλου  αρχίζει  και  δηµιουργεί  λειτουργικό  πλεόνασµα,  παρότι  για  πρώτη  χρονιά  ο
∆ήµος  πλήρωσε  φορολογία  για  τα  έσοδά  του.  Αύξησε  τα  έσοδά  του  κατά  12,47%,  ενώ  τα
λειτουργικά του έξοδα τα αύξησε µόνο κατά 7,16%, δηµιουργώντας έτσι το πλεόνασµα, ώστε να
µην κινδυνεύει στο χρηµατοοικονοµικό περιβάλλον που υπάρχει.

Συνεχίζοντας  η  κα  Χρυσανθοπούλου,  είπε  ότι  όλα  αυτά  δε  σηµαίνουν  ότι  δεν  υπάρχουν  και
κάποιες αδυναµίες. Το βασικό είναι ότι θα πρέπει ο ∆ήµος να οργανώσει και να διαχειριστεί τις
προµήθειες  και  τις  αποθήκες  του  µε  ηλεκτρονικό  σύστηµα  και  υπεύθυνους  διαχειριστές,  χωρίς
αυτό  να  σηµαίνει  ότι  τώρα  δεν  γίνεται  σωστή  διαχείριση.  Επίσης,  υπολείπεται  ένα  κοµµάτι  της
καταγραφής της δηµοτικής περιουσίας, καθώς το σηµαντικότερο κοµµάτι που δεν έχει καταγραφεί,
δεν  έχει  αποτιµηθεί  σαν  περιουσία,  ώστε  να  αξιοποιηθεί,  είναι  αυτό  µε  τις  απαλλοτριώσεις,  η
τράπεζα γης που έχει πάρει ο ∆ήµος από τα σχέδια πόλης. Όπως είπε, πρέπει να καταγραφούν,
να αποτιµηθούν και να αξιοποιηθούν. Επίσης, η κα Χρυσανθοπούλου αναφέρθηκε στις δικαστικές
εµπλοκές  που  έχει  ο  ∆ήµος  Ρεθύµνης,  οι  οποίες  σύµφωνα  µε  την  εκτίµηση  των  νοµικών  του
∆ήµου ανέρχονται στα 5,4 εκατοµµύρια ευρώ, λέγοντας ότι αυτό αποτελεί ένα οικονοµικό κίνδυνο.
Τέλος,  η  κα  Χρυσανθοπούλου  αναφέρθηκε  στην  ανάγκη  για  την  πλήρη  κοστολόγηση  των
υπηρεσιών του ∆ήµου.

Ο κ. ∆ήµαρχος είπε ότι εκλαµβάνει κάθε φορά αυτή τη διαδικασία ως ένα καµπανάκι ευθύνης,
για τη διασφάλιση της διαφάνειας και της ορθής διαχείρισης των δηµοτικών εσόδων και πόρων.
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Όπως  είπε,  η  δηµοτική  αρχή  προβληµατίζεται  ιδιαίτερα  µε  το  θέµα  των  αποθηκών  και  των
προµηθειών  και  σύντοµα  θα  υπάρχουν  ολοκληρωµένες  προτάσεις  για  την  οργάνωσή  τους.
Αναφορικά µε το θέµα των απαλλοτριώσεων των σχεδίων πόλης, είπε ότι υπάρχει µια δυστοκία
και της  Υπηρεσίας  αλλά  και των  πολιτών  να  καταλάβουν  ότι  αυτό  το  θέµα  πρέπει  να  περάσει
πλέον  από  την  Οικονοµική  Υπηρεσία.  Όπως  είπε,  ο  ∆ήµος  δεν  µπορεί  να  είναι  όµηρος,  ούτε
υπόλογος  καταλογισµού  και  δεν  µπορεί  να  κουβεντιάζει  για  θέµατα  που  έχουν  λήξει  εδώ  και
χρόνια µε αµετάκλητες διοικητικές πράξεις.

Ο κ. ∆ήµαρχος συνέχισε λέγοντας ότι για να παραµείνει ο ∆ήµος υγιής, θα συνεχίσει να µειώνει
τις  δαπάνες  του  όπου  µπορεί  και  θα  συνεχίσει  να  εντείνει  του  ελέγχους  του  για  να  αποδώσει
δικαιοσύνη και να µπορεί να κάνει µειώσεις, εκεί που οφείλει και πρέπει. Όπως είπε, ο ∆ήµος δεν
έχει περίσσευµα. Έχει µαξιλαράκι ασφαλείας και για την περίπτωση των δικαστικών αποφάσεων ,
εάν φυσικά πάνε λελογισµένα, και γενικά επειδή οι καιροί είναι δύσκολοι.

Ακολούθησαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους κ.κ. Φουρφουλάκη και Σταράκη, στις οποίες
απάντησαν η κα Καλογεράκη, η κα Χρυσανθοπούλου και ο κ. ∆ήµαρχος.

Ο κ. Νίνος είπε ότι, κοιτώντας και κάνοντας συγκριτική αντιπαράθεση µε την έκθεση του 2013,
θεωρεί  ότι  είναι  ίδια  ακριβώς  εικόνα  στο  κοµµάτι  των  παρατηρήσεων.  Αυτό  ισχύει  για  όλες  τις
παρατηρήσεις που γίνονται στην παρούσα έκθεση, οι οποίες είναι ίδιες και στην έκθεση του 2013.
Όπως  είπε,  δεν  υπάρχει  καµία  µεταβολή  ούτε  στο  τµήµα  που  αναφέρεται  στους  τοµείς
δραστηριότητας, ούτε στο θέµα που εκτενώς είχε συζητηθεί στην έγκριση του Ισολογισµού 2013,
αναφορικά µε τη διασύνδεση της Τεχνικής Υπηρεσίας και την παρακολούθηση των έργων. Το ίδιο
συµβαίνει  και για  τις  αποθήκες  µε  γενική  λογιστική,  όπου  το  µόνο  που  έχει αλλάξει  είναι ότι  ο
∆ήµος  έχει  προµηθευτεί  ένα  λογισµικό  για  την  αναλυτική  λογιστική,  το  οποίο  όµως  δεν  έχει
εφαρµοστεί  ακόµα.  Για  να  µπορέσει  ο  ∆ήµος  να  βελτιώσει  την  παροχή  υπηρεσιών  προς  τους
δηµότες, συνέχισε ο κ. Νίνος, θα πρέπει να υπάρχει αναλυτική κοστολόγηση των παρεχοµένων
υπηρεσιών, των εσόδων και να προκύπτει µε σαφήνεια και ακρίβεια το κόστος λειτουργίας όλων
των υπηρεσιών. 

Ο κ. Νίνος εστίασε στο αποτέλεσµα του Ισολογισµού 2014, λέγοντας ότι ήταν µια αυτοδιοικητική
χρονιά  αρκετά  καλή,  σε  σύγκριση  µε  το  2013,  τουλάχιστον  ως  προς  το  κοµµάτι  των  εσόδων.
Υπήρξε µία ουσιαστική αύξηση των εσόδων και ταυτόχρονα µικρότερη αύξηση των λειτουργικών
δαπανών,  πράγµα που οδήγησε  στην εικόνα  που παρουσιάζεται σήµερα και µε  την οποία δεν
διαφωνεί. Ωστόσο, τόνισε ο κ. Νίνος, δεν τον ενδιαφέρει να ευηµερούν οι αριθµοί και ειδικά µε
αυτό τον τρόπο, όπου ο ∆ήµος έχει αυτή τη στιγµή υψηλά δηµοτικά τέλη και φόρους, πράγµα το
οποίο αποτυπώνεται ξεκάθαρα στον πίνακα των εσόδων.

Ο κ. Νίνος, κλείνοντας την τοποθέτησή του, είπε ότι ψηφίζουν θετικά, στηρίζοντας τη λειτουργία
του ∆ήµου,  καθώς στόχος όλων είναι η βέλτιστη λειτουργία  του ώστε να  µπορεί να  παρέχει το
βέλτιστο αποτέλεσµα στους δηµότες του, αισθανόµενος όµως ότι ο ∆ήµος υπολείπεται σε αυτό το
κοµµάτι της βελτίωσης.

Ο κ. Ανδρουλάκης είπε ότι και από αυτόν τον ισολογισµό, όπως αναφέρεται στην έκθεση, έχουν
προκύψει  διάφορα  θέµατα,  τα  οποία  πράγµατι  υπήρχαν  και  την  προηγούµενη  φορά,  όπως  ο
έλεγχος  των  αποθηκών,  το  θέµα  των  δικαστικών  ζητηµάτων  και  η  οριστικοποίηση  της  πάγιας
περιουσίας   του  ∆ήµου.  Όπως  είπε,  σαν  παράταξη,  αναγνωρίζοντας  τις  παρατηρήσεις  της
ορκωτού αλλά και το έργο που έχει γίνει, θα ψηφίσουν παρών.

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση, κατά τη διάρκεια της οποίας οι κ.κ. Σύµβουλοι εξέφρασαν τις
απόψεις τους επί του θέµατος. Εν συνεχεία, ο κ. Πρόεδρος έθεσε το θέµα σε ψηφοφορία, από την
οποία οι κ.κ. Αγριµάκης, Αλεφαντινός, Γεωργαλής, Ηλιάκης, Θεοδωράκης, Κιαγιάς, Κονταξάκης,
Κουτσαλεδάκη,  Λελεδάκης,  Μαθιουδάκης,  Μοτάκης,  Μπιρικάκης,  Μπιρλιράκη,  Παπαδουράκης,
Πετρακάκης, Σαµψών, Σπανουδάκης, Τσιµπισκάκης, Τσιοµπίκας, Χριστουλάκης, Νίνος, Γαϊτάνης,
Κεχαγιαδάκης,  Μαρινάκη,  Μποτονάκης,  Φουρφουλάκης,  Χαµογεωργάκης,  Πετράκης  και  ο  κ.
Πρόεδρος ψήφισαν θετικά (σύνολο θετικών ψήφων είκοσι εννέα – 29 -), ενώ οι κ.κ. Κρεβατσούλης,
Ανδρουλάκης, Πολοπετράκης και Σταράκης δήλωσαν παρών (σύνολο ψήφων τέσσερις – 4 -).

Επίσης, οι Πρόεδροι – Εκπρόσωποι των Τ.Κ. Αγίου Κωνσταντίνου, Αµνάτου, Γερανίου, Πρίνου
και Σαϊτούρων ψήφισαν θετικά, ενώ ο Πρόεδρος της τ.κ. Ρουσσοσπιτίου δήλωσε παρών.

  
   Το Συµβούλιο µετά τα παραπάνω και αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 65 του  Ν.3852/2010,
του άρθρου 163 του Ν.3463/06, τις  418/15 και 126/16 αποφάσεις της Οικονοµικής Επιτροπής και
τις οικονοµικές καταστάσεις, εξέδωσε κατά πλειοψηφία την 120/16 απόφαση του ως εξής: 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ

Εγκρίνει τον απολογισµό και τις οικονοµικές καταστάσεις του έτους 2014 του ∆ήµου Ρεθύµνης, ήτοι
τον ισολογισµό, την κατάσταση αποτελεσµάτων χρήσης, την έκθεση της Οικονοµικής Επιτροπής,
το προσάρτηµα και την έκθεση τακτικού ελέγχου, τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο µέρος της
απόφασης αυτής.  

                Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                  Η ΠΡΑΚΤΙΚΟΓΡΑΦΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ

          ΣΚΟΡ∆ΙΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ        ΓΑΡΓΕΡΟΥ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ       ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 
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